
Obravnava pobud in mnenj s področja šolske prehrane 

Na 1. redni in konstitutivni seji Sveta staršev smo odgovore na mnenja in pobude prejeli v pisni 
obliki, ki vam je bila naknadno poslano kot gradivo. Iz tega gradiva glede šolske prehrane izhajajo 
določena vprašanja in mnenja. 


Glede na to, da je področje prehrane otrok pomembno, je potrebno tudi v okviru Sveta staršev o 
tej temi razpravljati, se posvetovati, pridobivati mnenja in odgovore na vprašanja. 


Za lažjo razpravo prilagam kot gradivo Smernice zdravega prehranjevanja v vzgojno-
izobraževalnih ustanovah (2005). iz smernic izhajajo številna priporočila in mestoma tudi 
pojasnila, ki bi lahko bila odgovori na marsikatero vprašanje, ki se pojavlja na šoli glede šolske 
prehrane. 


Še posebej napotujem na ogled Prilog, iz katerih izhajajo: 
1. predlogi jedilnikov (glede na sezono) 
2. količine glede na starost otrok 

V okviru točke pobude in vprašanja, bom posebej zbrala vaša mnenja glede prehrane, vprašanja 
in pobude ter bomo ta obravnavali posebej pri točki 5. 


Naprošam za konstruktivno razpravo, iskanje kompromisov in razumevanja, da imamo različne 
prehranjevalne navade in okuse ter da je le-to nemogoče zagotoviti vedno in vsem. Osebno se 
zavzemam zlasti za razpravo, ali je možno:

- izboljšati občasne “napake” (mrzla hrana, premalo kuhan krompir ipd.) in

- ustrezneje preverjati količine hrane glede na starostne skupine (ena majhna štručka z eno rezino 

sira kot malica za na pohod v zadnjih razredih OŠ verjetno ne zadošča).


Dodatno gradivo bodo torej odgovori, ki jih bomo prejeli na seji glede naših vprašanj v zvezi s 
prehrano.
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